
Recull de premsa de laVall del Llémena

Font Plana DataEl  Punt                            18                  13  de març  de 2010

Punt de vista

el lector escriu

13/03/10 02:00 -
email protegit

Com poden ser capaços d'emplenar-se la boca dient que amb
la MAT no ens hauríem quedat sense llum? Recordeu que la
MAT està pensada per ser 1a línia de transport d'energia a
altres punts fora de l'Estat, des de França. L'energia per ser
útil hauria de passar després per subestacions
transformadores d'energia i després un altre cop per línies
elèctriques d'alta tensió de subministrament, que són les que
han petat aquests dies. Per tant, el problema hauria estat el
mateix si haguéssim tingut la maleïda MAT. Senyors, s'han
espatllat 11 subestacions! I 33 torres elèctriques d'alta tensió
han quedat plegades i trencades! El problema no és la MAT
sinó precisament aquesta dependència d'una sola
macroinfraestructura. Si no es generés energia a gran escala i
es fes a petita escala, mai hi hauria hagut les mateixes
conseqüències. Senyors governants: no facin de portaveus
dels botxins que monopolitzen l'electricitat. Ja fa 5 anys que
expliquem per què no cal la MAT, no aprofitin ara la
indignació dels que no tenim llum des de dilluns i no facin
més demagògia barata, si us plau... Passegeu-vos pel territori.
Veureu una destrossa monumental de línies elèctriques, de
pals de llum, de telèfon, etc. que fa feredat! Vergonya els
hauria de fer que estiguem encara en aquesta situació i
excusar-se en la MAT. Senyors governants, siguin valents per
un cop a la vida, acomiadin el Sr. Maure, que és el
representant de REE al govern. Que algú comenci a fer les
coses com cal. Obliguin les elèctriques a tenir una xarxa
elèctrica en condicions i no facin servir més l'excusa barata
de la MAT.
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